
Mestna obdina

MURSKA SOBOTA

MESTNI SVET

ZAPISNIK
3' redne seje Mestnega sveta Mestne obdine Murska sobota, ki je bila v detrtek, dne 23. februarja
2023, s pridetkom ob 13:00 uri, v veliki sejni dvorani Mestne obdine Murska Sobota.

sejo je na podlagi pooblastila zupana 5t.: 020-00 o2l2o23-2, z dne 23. februarj a 2023vodit podzupan
dr. Timi cOMBOC.

Navzodi so bili naslednji dlani (v nadaljevanju svetniki):
mag. Mojca BRESCAK, Nive , dr. Miian fonlArrfid,'or. tiri GoMBOc,Tamara GRADINSK!, Matei Mitja HORVAT, Stasa HORVAT, GorazdKEREC' Ales KoRNlK, Mitja KovAele, \g9"{uHAi, Juie LANG, lris'r-Ar.rSeAK;A;;;;j M;b]"e;Goran MtlosEvre, r?gj.tlsita pERHAVEC, Bojan pirnunru, Darko RUDAS: il;il;:'riIZie,
Anton SLAV|C, Anton SfRnAnN in Drago VtGALi.

Odsotnost je opravidila svetnica Daniela MOREC.

vetovalka za pred5olsko vzgojo, Solstvo, mladino
lovna sekretarka; Melita MATIS, Sekretariat za

K to6ki 1)

Na podlagi 15. dlena Statuta Mestne obdine Murska Sobota (Uradni list RS, St.23lOT - uradnopredisdeno besedilo, 49110 in 39/15 in 69/17) Steje mestni svet 26 6lanov. V skladu z22.1lenom
statuta mestni svet veljavno sklepa, de je na seji nivzoda vedina njegovih dlanov.

Predsedujodi je dlane mestnega sveta pozval, da zaradi ugotovitve prisotnosti na za6etku seje v
skladu z 42. llenom poslovnika, svojo prisotnost prijavijo z gllsovalno napravo.

od 26 dlanov mestnega sveta je svojo prisotnost priglasilo 23 svetnikov.

Predsedujodi je ugotovil, da je na podlagi 2. odstavka 28. dlena Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obdine Murska Sobota (Uradni list RS,5t.49/10- uradno predi5deno besedilo in 110111 -obveznarazlaga) mestni svet sklep6en.

Pozneje sta se pridruZila 5e 2 svetnika, tako da je bilo na seji prisotnih 25 svetnikov.

S sklicem seje so svetniki prejeli naslednji predlog dnevnega reda 3. redne seje Mestnega
sveta Mestne ob6ine Murska Sobota:
1. Ugotovitev sklepdnosti in doloEitev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 2. redne seje mestnega sveta
3' Predlog Odloka o proradunu Mestne obdine Murska Sobota za leto ZO2g - 1. obravnava

Kardoieva ulica 2.9000 Murska Sobota
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Predlog Sklepa o doloditvi cene parkirnine, drugih taks in parkirnih con ter pripadajodih
obmodij na obmodju Mestne obdine Murska Sobota

5' Predlog Sklepa o podaji predhodnega mnenja k Strate5kemu nadrtu Zavoda za kulturo,
turizem in Sport Murska Sobota za obdobje ZOZ} _ ZO27

6. Predlog Sklepa o podaji predhodnega mnenja k Strategiji razvoja pomurskega muzeja
Murska Sobota 2023 -2027

7. Predlog Sklepa o podaji predhodnega mnenja k Strateikemu nadrtu javnega zavoda
Gaferija Murska Sobota za obdobje 2OZg - 2027

8. Predlog Soglasja k spremembi sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Murska Sobota za
Sofsko leto 202212023

I' Predlog Sklepa o izdaji soglasja za parcelacijo v okviru odstopanj od dolo6il prostorskega
akta na obmodju naselja pu56a

10. Kadrovske zadeve
11. Predlogi in pobude dlanov mestnega sveta
12. Predlogi in pobude Zupana

Pod to6ko Kadrovske zadeve je mestni svet obravnaval:- Podaja predloga za nadomestnega 6lana, predstavnika Mestne obdine Murska Sobota,
v Razvojnem svetu pomurske regije- Predlog za imenovanje 6lana Sveta zavoda Genter zazdravle in razvoj Murska Sobota- Predlog za imenovanje predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Javni zavod za
opravljanje spremljajodih dejavnosti vzgoje in izobraZevanja Murska Sobota- Predlog za imenovanje dlana/ice Strate5kega sveta Svetovalnih sredisc v izobra1evanju
odraslih za regijo Pomurje

Predsedujo6ije pove_d_al, da je bilo gradivo za to6ko kadrovske zadeve svetnikom posredovano po
elektronski po5tidne.2O.2.2023 oz. so ga prejeli pred pridetkom seje. Pri gradivu za 3. todko dnevnega
leda --lrydlogu Soglasja k spremembi sistemizacije delovnih meit u Vrtlcu Murska Sobota za Solsko
leto 202212023 je pri usklajevanju z Vrtcem Murska Sobota po sklicu seje friilo Oo sprememO in
dopolnitev, zato so svetniki pred sejo prejeli dopolnjeno gradivo.

O dnevnem redu ni razpravljal nihde.

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet sprejme dnevni red 3. redne seje mestnega sveta

Navzodnost je priglasilo 25 svetnikov, ZA je glasovalo 25 svetnikov in 0 pROTl.
Dnevni red je bil soglasno sprejet.

K to6ki 2)

Pregled realizacije sklepov je podala Melita MATIS, iz Sekretariala za sploine zadeve

Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednje predloge sklepov:
1.) Zapisnik 2. redne seje mestnega sveta se potrdi.

Navzodnost je priglasilo 25 svetnikov, ZA je glasovalo 25 svetnikov in O pROTl.
Zapisnik 2. redne seje mestnega sveta je bil soglasno potrjen.



K todki 3

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

a za leto 2023 v prvi
Slavko DOMJAN, vodja
zadeve, Martina CAF

zadeve, Angelca DOKL MlR, vodja Oddelka za
za gospodqrske zadeve in Stefan CIGAN, vodja

StaliS6a delovnih teles so podali predsedniki odborov:- odbor za proradun in finance, Gorazd KEREC: mestnemu svetu se predlaga, da sprejmepredloZeni predlog Odloka o proradunu Mestne obdine Murska Sobota za leto 2023 - l.obravnava v predloZeni obliki in vsebini.- odbor za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo, MatjaZ DURIC:
Odlok o proradunu Mestne obdine Muiska Sobota
tojnosti odbora.

, AleS KORNIK: odbor za gospodarstvo,

obdine Murska sobota za reto 2023 vr. obravnavpodpira 
Predlog odloka o proradunu Mestne

bdine in mednarodno sodelovanje, mag. Brigita
da sprejme predlog Odloka o proradunu Meslne

dro6ja informiranja, promocije mestne obdine in
v predlagani obliki in vsebini.- Stali5de odbora za druhbene dejavnosti je poolta Bernardka nuzre, dlanica odbora:

mestnemu svetu se predlaga, da sprejme predlog odloka o proradunu Mestne obcine Murska
Sobota za leto 2023 s podrodja druZbenih dejivnosti v l. obravnavi v predlagani obliki in
vsebini.

StaliS6a svetni5kih skupin so podali:

Gibanje Svoboda - Mitja HORVAT
hodnje izvede drugade, o pobudah, predlogih in
anom oz. na sejah odborov. Do naslednje seje se
z. njihovi predlogi se naj vkljudijo v proradun.

podrodju mradinske poritike in vseh poritik, ;T5l[ iJjjff:i""ffisxfl ;::"J::T;r?;: f:x]1s stanovanjskim skladom se naj do
splada obnavljati stara stanovanja, ki
zadollevati za nova stanovanja Zel
investicij glede na to, kajje bolj5e za- Zeleli bi pojasnilo glede Expana, saj
jih, kaj se s tem financira, saj se po n- V zvezi s stezo za kajak-kanu, za
60,000,00 EUR pa je predvideno za parkirisde
oz. bo izveden razpis, kdo bo izvedel razpis, ke- Za drsali5deje 

Y 
lgtY 2_023 spet predvidenih 90.OoO,oO EUR. Menijo, da je to preve6, glede na

to, da niso v5teti elektrika in drugi stro5ki. Kajje v5teto v to ceno, aiile bit-opravljen jav-ni razpis
zaizbiroizva{,alca, kdo so bili drugi ponudniii-?- Zanimajih, koliko zna5ajo prihodki od parkirnin, koliko od tega dobijo krajevne skupnosti oz.
kaj vse se iz tega naslova prenavlja oz. investira. Dajejo v ra=-mislek, ali bibilo mogo6e iz iega
naslova sofinanciratitudi Sobodanca oz. del njegovih potiv krajevni skupnosti. - !



- Zanima iih, zakalje v proradunu postavka financiranja dru5tva Aero klub Murska Sobota in kaj
je podlaga zalo?

- Glede javnih zavodov bi predlagali odgovornim oz. dali v razmislek, da se uvede skupno
radunovodstvo za vse zavode. Sedaj ima vsak zavod svojega radunovodjo, dolgorodno bi
lahko Mestna obdina na ta ra6un prihranila.

- Apeliralje tudi, da se pohiti z izvedbo kolesarske steze v Bakovcih, da se najdejo sredstva in
parcele odkupijo. Menijo tudi, da je kritidno tudi stanje glede kritine na Va5ko - gaiitskem domu
v Bakovcih, in da se lahko najdejo sredstva tudi za ta namen, da ne bi prislo Ol zamafanla.- Za PM 10 ukrepe se namenja premalo sredstev, saj so med obdinami v Sloveniji zadnji po
kvaliteti zdravja.

- Prosijo tudi, da se nazaj v proradun uvrsti projekt Vadbeno potaplja5kega centra, obrazloZitve,
zakalie bil ta projekt umaknjen iz proraduna niso nasli. Menijo, di greia regijski projekt, ki ga
mestna obdina mora podpreti.

- Glede kadrovanja je menil, da je potrebn l tudi pri novih zaposlitvah prijavnih zavodih najti
utemeljenost i n zasledovati ekonomsko smoternost.

Neodvisna stranka Pomurja (NSp) - Anton SLAVIC- Meni, da ta.proradun ne daje odgovorov na kljudna vpra$anja glede novih delovnih mest,
izobra2evanja in stanovanjske politike.

- Meni, da mestna obdina nima stavbnih zemljiSd za nove investitorje, ki bi Zeleli v mestni obdini
zgraditi industrijski objekt.

- lzpostavil je problem izobraZevanja in zatrdil, je Pomurje regija z eno najniZnih dodanih
vrednosti in posledidno tudiz najniZjimi pladami. Tudi sistem Stipendiranja mtacJifr ne spodbuja,
da bi se izobraZevali.

- Menilje tudi, da je nesmotrno staro vajeni5ko Solo predelati v stanovanja, sajje ta stro5ek vi5ji,
kot bi bil stro5ek novogradnje.

- Glede javnih zavodov je menil, da je potrebno na tem podrodju zadeti racionalizacijo oz.
vardevati, saj so se iz lanskega leta stroski pove6ali za b00.000,0b run.

Slovenska demokratska stranka (SDS) - Bojan PETRIJAN- Glede kadrov-ske politike se je zavzel za mehko nadomesdanje zaposlenih, re5itve se naj
poi5dejo v obdinski upravi, enako velja za javne zavode.- Opozoril je tudi na KS Satahovci ki nima niti metra plodnika, zato poziva, da se zagotovijo
sredstva za pripravo projektne dokumentacije in potem 5e za odkup zemljisd za lraOnjoplodnikov.

Socialni demokrati (SD) - Goran MtLOSEV|C
- Menilje, da je leto5nji proradun namenjen predvsem zakljudevanju projektov iz prej5njih let.

Razpravljali so: Bernardka RUZle, Nives CAJNKO, Andrej MESle, Nada KUHAR in lris LANSCAK.

Bernardka RUZIe
- Povedala je, da jo veseli, da se v predlogu proraduna niso zmanj5evala sredstva za pokrivanje

socialnih transferjev oz. za najbolj ranljive skupine, kot so starej5i, otroci in mlade druZine.

Nives CANJKO
- Povedala je, da so v predlogu proraduna

nekaj malega sredstev je predvideno za m
se bo to letos izvedlo. V proradunu je velik
sredstev za KS. Zatrdilaje, da se uresnidi
so v lanskem letu 2e zakljutili z izdelav
dovoljenje za postavitev Zarnih zidov po K
projekta. V leto5nji proradun Zarni zidovi
sredstva za projektno dokumentacijo, potem pa se to ne izvede.Zakal se sproti ne izvedejo
projekti, za katere Ze imajo projektno dokumentacijo.



- V KS tudi nimajo nobene delovne sile za di56enje in urejanje objektov, Ze nekaj let prosijo, da

_ ge na tem podrodju nekaj uredi.

silskem domu v Bakovcih in objektu na
let in pokrita z azbestnimi plo5dami in

druZbenega pomena. V takih razmerah
a omet in je na stenah veliko made2ev. Menila je,

povrsrne. v proradunu, dosti premalo za pokritje celotne

- opozorila je tudi na Mlinsko ulico, kije Ze osem let med prioritetami KS Bakovci. po vsakem
nalivu pride do poplavljanja ulice in se naredi bazen. Vsako leto na tej ulici najmanj dvakrat
intervenirajo tudi gasilci.

- Povedala je tudi, da se kolesarska steza med Bakovci in DokleZovjem dela Ze 15 let, pa tudi
letos ne bo izvedena.

- Zeli lju6i pokritje celotne strehe na Va5ko - gasilskem domu vBak h, ker je to nuja, in ne luksus, ter je moZnl prerazporeditev
zdr

Andrej MeSte:
- Strinjal se je, da so primestna naselja zanemarjena. Glede gradnje 2arnihzidov v primestnih

naseljih so ga zanimale ponudbe izvajalcev, ki naj bi bile en[rat vrsje.- Pozdravil je tudi razgrnitev nadrta za stadion Fazenarija in hoZnost kandidira n1a za
razpoloZlj iva sredstva.

- Predlagalje, da se naj v proradunu sredstva, ki so bila namenjena Letaliscu Rakidan, in so se
zniaala s prvotnih 25.000,00 EUR na 15.OO0,OO EUR ponovno zvisajo na prvotni znesek
25.000,00 EUR oz. se povedajo glede na pomen letali56a za mestno obcino.

Nada KUHAR:
- Stanovalci ulice Miklo5a Kuzmida 2e dalj dasa opozarjajo na nevzdrZne razmere na tej ulici, in

na cesto, ki je nevarna in potrebna preplastitve. Obdinsko upravo je pozvala, da n'a.; javno
pove, kdaj se bo ta ulica obnavljala.

Iris LANSEAK:
- fo,vedala je, da v predlogu proraduna pogre5a sre Sol. Star5i otrok v

OS lll in OS ljoop.ozarjajo, da sov poletnih mes e razmere, saj se
stavba segreva. Zeli, da se ta problem obravnava Sijo.

Odgovore in pojasnila sta podala Milena VOROS, direktorica mestne uprave in Zupan mestne obdine,
Damjan ANZELJ.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:

A) Sprejme se Proradun Mestne ob6ine Murska Sobota za leto 2023 v l. obravnavi z vsemi
sestavnimi deli:

terjatev in naloZb in ra6un financiranja.

glavnih programih, podprogramih, proradunskih postavkah in 
-pod 

kontih.

z obrazloLitvami.



!96rta ravnanja z nepremi6nim premoZenjem Mestne obdine Murska Sobota za leto
2023.

p-) Snrejme se predlog_ _Finandnega na6rta Javnega stanovanjskega sklada Mestne obdine
Murska Sobota za leto 2029.

lt.
Pri pripravi predloga Proraduna Mestne obdine Murska Sobota za leto 2}Zg,za ll. obravnavobo p1gdlagatelj proudil in smiselno upo5teval podana stalisda odborov mestnega sveta,svetniSkih skupin in pripombe iz razprave.

Navzodnost je priglasilo 25 svetnikov, ZA je glasovalo 25 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ob 15.25 urije predsedujodi v skladu z 35. dlenom poslovnika odredil 20 minutni odmor. Mestni svetje sejo nadaljeval ob 15.55 uri. V nadaljevanju seje je bilo prisotnih 21 svetnikov.

Predloq Sklepa o doloditvi ce
K todki 4

ne parkirnine. druqih taks in parkirnih con ter pripadaiodih
ka

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podal Matej BUKOVEC, vi5ji svetovalec za podrodje cestnega prometa

gospodarsko infrastrukturo je podal MatjaZ
laga, da sprejme predlog Sklepa o doloditvi

adajodih obmodij na obmodju Mestne obdine

- da se zadetni brezpladni6as parkiranja v CONI I iz predlaganih 15 minut spremeni na zadetnih
30 minut (pol ure),

- da se cene dovolilnic v CONI ll in CONI lll oblikujejo na nadin, da bo cena letne dovolilnice vposamidni coni zna5ala vsaj 50 % vrednosti kot biuporabnik pladal za vsako uro parkiranja
vse dni v letu ko se parkirnina pladuje

StaliS6a svetni5kih skupin sta podala:

Gibanje Svoboda - Mitja HORVAT: Povedal je, da se strinja s predlogi odbora za urbanizem in
urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo.

Neodvisna stranka Pomurja (NSP) - Anton SLAVIC : Predlagalje, da se glede na vse podraZitve, kipestijo obdane razmisli,. ali je sedaj pravi 6a_s za odlodanje Gr.zpostavil-vpra5anje tehidne urediiveparkiri5d s parkomati, saj na nekateri parkirisdih parkomatov se ni.

Razpravljali so: mag. Brigita PERHAVEC, zo,ran HoBLAJ, Bojan PETRIJAN, Goran MILoSEVC ,Mitja HORVAT, Drago VtGALt in Andrej MESte.

Pojasnila je podala direktorica mestne uprave, Mirena voRos.

Ob 16:25 urije predsedujodi v skladu s 35. dlenom poslovnika odredil 20 min odmora zaradipotrebepo posvetovanju z vodji svetni5kih skupin in samostojnimi svetniki. Seja se je nadaljevala ob tO,+S
uri. V nadaljevanju seje je bilo prisotnih 23 svetnikov.

Zupan Damjan ANZELJ je v skladu s 36. dlenom poslovnika predlagal, da se ta to6ka zaradipodanih
novih predlogov umakne z dnevnega reda in uvrsii na eno oo prinolnlih sej.



g sklepa:
za odlodanje o obravnavani to6ki dnevnega
kladu s 3G. dlenom poslovnika razprava oz.
h sej.

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 5

kulturo. turi."r in Spo.t Mrr"k" sobot" r" obdobi" 2023 - 2022

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazlqZitev sta podali Darja PoTOeNlK, vi5ja svetovalka za podro6je kulture in turizma in mag.Brigita PERHAVEC, direktoricaZavoda za kulturo, turizem in Sport Murika Sobota.

stali5de odbora za dr ka RUZle, dlanica odbora: mestnemu svetuse predlaga, da sprej nega mnenja k strateskemu nadrtu zavodaza kulturo, turizem in 23-- 2027 v predlozeni obliki in vsebini.

Stali5de svetni5ke skupine je podal:
- Gibanje Svoboda: Mitja HORVAT.

Razpravljala sta Bojan PETRIJAN inZoran HOBLAJ.

Repliko sta podala Bojan PETR|JAN in Mitja HORVAT.

Pojasnila sta podala mag. Brigita pERHAVEC in zupan Damjan ANZELJ.

Mag. Brigita PERHAVEC se je zaradi nasprotja interesov izlodila iz glasovanja.

P_redsedujo6ije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne ob6ine Murska souota spielme Sklep o podaji predhodnega mnenja kStrate5kemu nadrtu Zavoda za kulturo, turizem in Sport Murska SoOota ZOZ3 - 2027.

Navzodnost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in 1 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K todki 6

Murska Sobota 2023 -2027

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem se1e.

ObrazloZtev sta po_dala Darja POTOCNIK, vi5ja svetovalka za podrodje kulture in turizma in dr.
Branko KERMAN, direktor pomurskega muzeja Murska sobota.

Stali5de odbora za druZbene dejavnostije podala Bernardka RUZIe , dlanica odbora: mestnemu svetuse predlaga, da sprejme predlog Sklepa 
_ 
o podaji predhodnega mnenja k Strategiji razvoja

Pomurskega muzeja Murska Sobota 2023 - 2027 v piedioZeni obliki in vsebini.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.
Razpravljal ni nih6e.



Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne ob6ine Murska S_obota sprejme Sklep o podaji predhodnega mnenja k
strategiji razvoja Pomurskega muzeja Murska sobota 2o2g-2027.-

Navzodnost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 21 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K to6ki 7

Galeriia Murska Sobota za obdobie 2023 - 2or7

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

pp11{oZ!tev sta podala Darja POTOC NlK, vi5ja svetovalka za podrodje kutture in turizma in dr. Robert
INHOF, direktor Galerije Murska Sobota.

Stali56e odbora za druZbene dejavnostije podala Bernardka RUZIe , dlanica odbora: mestnemu svetu
se predlaga, da sprejme predlog Sklepa o podaji predhodnega mnenja k Strateskemu nacrtu javnega
zavoda Galerija Murska Sobota za obdobje 2023 - 2027 v predloZeni obliki in vsebini.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.

Razpravljali so Zoran HOBLAJ, Bojan PETRIJAN in Andrej MEste.

Repliko sta podala Zoran HOBLAJ in Bojan PETRIJAN.

ObrazloZitev glasu je podal Bojan PETR|JAN,

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme Sklep o podaji predhodnega mnenja k
StrateSkemu nadrtu javnega zavoda Galerija Murska Sobota za oUAoOl'e 2023 - ZOZ7.

Navzodnost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 20 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

Ob 18.06 uri je predsedujodi v skladu z 35. 6lenom poslovnika odredil 5 minutni odmor. Mestni svet je
sejo nadaljeval ob 18.1 1 uri. V nadaljevanju seje je bilo prisotnih 19 svetnikov.

K todki 8

Solsko leto 202212023

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje. Dopolnjeno gradivo so prejeli pred pri6etkom
seje.

ObrazloZitev je podal Stefan CIGAN, Vodja oddelka za negospodarske dejavnosti.

Stali5de odbora za druZbene dejavnostije podala Bernardka RUZIe , dlanica odbora: mestnemu svetu
se predlaga, da poda soglasje k spremembi sistemizacije delovnih mest v Vrlcu Murska Sobota za
Solsko leto 2Q2212023.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e
Razpravljal ni nihde.
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P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska SoOoia dajJsoglasje k spremembi sistemizacije delovnih
mest v Vrtcu Murska Sobota za Solsko leto 202212021.

Navzodnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 21 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 9

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazlozitev je podala Angelca DOKL- MlR, Vodja oddelka za okolje in prostor.

Stali5de m in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal MatjaZ
DURIC , mestnemu svetu se predliga, da sprelme Sklep o izdaji soglasja zaparcelac nj od dolodil prostorskega a-kta na obmodju naselja pusda.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.

Razpravljal je Darko RUDAS.

Predsedujodije dal na glas
Mestni svet Mestne obd
okviru odstopanj Lo ooro J:fr:'i;ggllsja 

za parceracijo v

Navzodnost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 21 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K to6ki 10)
Kadrovske zadeve

Gradivo so svetniki prejeli po elektronski posti v ponedeljek,20.februarja2O2S oz. pred pridetkom
seje.

'/ Podaja predloga za nadomestnega 6lana, predstavnika Mestne ob6ine Murska Sobota,
v Razvojnem svetu pomurske regije

ObrazloZitev je podal Matej GRAH, predsednik Komisije za mandatna vprasanja, volitve in
imenovanja.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.

Razpravljal je Zoran HOBLAJ.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
1. Mestni svet Mestne obdine Murska Sobotl se je seznanil z nepreklicno odstopno izjavo

Zorana HOBLAJA kot kandidataza nadomesinega 6lana, predstavnika Mestne ob6ineMurska Sobota v Razvoinem svetu Pomurske regije, za preostanek mandatnega
obdobja, do konca leta2O27.



2. Mestni svet Mestne obiine Mursk_a Sobotg predlaga Damjana ANZELJA, magistra javne
uprave' Zupana Mestne ob6ine Murska Sobota za nadomestnega 6tana, pieOstavnifa
Mestne obdine Murska Sobota v Razvojnem svetu PomurskJregije, za preostanek
mandatnega obdobja, do konca leta 2027.

Navzodnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 20 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

'/ Predlog za imenovanje 6lana Sveta zavoda Center za zdravje in razvoj Murska Sobota

obrazloZitev je podal Matej GRAH, predsednik Komisije za mandatna vprasanja, volitve in
imenovanja.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.
Razpravljal ni nihde.

P-redsedujo6ije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
V Svet zavoda Genter za zdravie in 1a1voi Murska Sobota se kot predstavnik zainteresiranihuporabnikov imenuje Marko LENARele, Murska sobota, ASker6eva ulica g.

Navzodnost je priglasilo 20 svetnikov, ZA je glasovalo 19 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

r' Predlog za imenovanje predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Javni zavod za
opravljanie spremljajodih dejavnosti vzgoje in izobraZevanja Murska Sobota

obrazloZitev je podal Matej GRAH, predsednik Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in
imenovanja.

Stali5da svetni5kih skupin ni podat nihde.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sktepa:
V Svet zavoda Javni zavod za opravljanje spremqa;oein dejavnosti vzgoje in izobraZevanja
Murska Sobota se kot predstavnik ustanovitelji imenuje Peter JUTIRSNIK, Cernelavci,
Jurdideva ulica 14, 9000 Murska Sobota

Navzodnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 21 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

'/ Predlog za imenovanje dlana/ice Strate5kega sveta Svetovalnih sredisd v
izobra2evanju odraslih za regijo pomurje

obrazloZitev je podal Matej GRAH, predsednik Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in
imenovanja.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujocije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Za Elana Strate5kega sveta Svetovalnih sredi5d v l.e61sifvanju odraslih za regijo pomurje sekot predstavnik Mestne obdine Murska Sobota imenuje Stetan CIGAN, Krog, T-rubarleva llica
70, 9000 Murska Sobota.
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Navzodnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 21 svetnikov in 0 pRoI
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 11)
Predlogi in pobude dlanov mestn eqa sveta

Predloge in pobude so podali mestnisvetniki:

zoran H.BLAJ: 
sda. o boruzagospodarstvo
kupi in drsalisde in se potem
, da se t finandno ugodhej5a,
56e zn

Ales KoRNIK: 
budi glede drsalisda in povedal, da so na odboru za gospodarstvo sprejeri
katerega bodo preudili, ali se drsali5de splada kupiti in loliko znasajo dtrost i
tudi, da je strosek najema drsalisda v visini go.ooo,oo EUR za dva meseca

Bojan PETRIJAN:
lede stanja v okolju, in s tem seznanil obdinsko

zazaledni kanalv Kup5incih in za to namen
ni ved, saj so bili zasipani. Opozorilje tudi na stanje gozdov, kijih napadajo lubadarji, vendar
lastniki niso znani oz. s tem niso seznanjeni.

Mitja HORVAT:
- Ker Zivijo v dobi digitalizacije in tehnolo5ki

ved dobivali v tiskani obliki, ampak v di
digitalnih oblikah, je tudi predlagal, da
omogoda vedjo preglednost in se stvari v
varnost. Predlagalje tudi, da se sredstva, ki
namenijo za nakup manj5ih notesnikov oz.

Andrej MeSIC:
- Podalje vpra5anje, kak5ni so nadrti glede obnove Nor5inske ulice in dovoza vse do Rakidana

oz' ali se bo Nor5inska ulica v fazi do Rakidana obnavljala, ko bo obvoznica. Zatrdilje tudi, da
so ljudje nezadovoljni, saj tamkaj5nji most izgleda nevaren ter vpra5al, ali obstojijo"moZnosti
za rekonstrukcijo.

odgovore je podal Damjan ANZELJ, zupan Mestne obdine Murska sobota:

- Zoranu HOBLAJU in Ale5u KORNIKU:
em pojavlja problem skladis6enja, saj
bo potrebno ceno samega nakupa

slednjih letih kaj privardevalo oz. bo

- Bojanu PETRTJANU:
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Glede stanja v okolju je povedal, da meni, da ob6i
zaznava dolodene probleme oz. so na doloden

- Mitji HoRVATU:
Strinja , saj ve iz lastnih izku5enj, koliko je dela pri pripravi in tiskanju gradiv,poleg t lja istodasno na vseh oddelkih. pri odloku o prot"ernu je razvidno, kolikopapirja bilo potrebno za tiskanje. Poudaril je, da je v veljivnem posiovnikudolodeno, , nov poslovnik in statut mestne ob6ine, ki bostaobravnava dolodala gradivo v elektronski obliki. strinja r" troi,da se v bo nabavijo tablice oz. prenosniki, za uporabo katerih
bo potrebn dvorani oz. pogoje za uporabo te tehnike. V novemposlovniku se tako naj podpre dolodba o digitalni obliki gradiui o2 d, r" fiJi;" svetnikom po5tje po
elektronski po5ti. V primeru zahteve pa bo moZno gradi-vo pridobiti tudi v iiskani obliki.

- Andreju IVIES|CU:
Povedal je, da se je obnova Nor5inske ulice nadrtovala ob izgradnji obvoznice , iz razloga, da se ne biv primeru, 6e bi prej pri5lo do obnove Nor5inske ulice ob izgiadnji'obvoznice ta infrastruktura unidila.Poudarilje, da se na to obvoznico Ze dolgo 6aka
tako za industrijsko cono kot tudi za primestna n
odgovor, da se v leto5njem letu pripravlja enotno
letu 2024. Ker so tu odvisni od drZave upajo, da s

K todki 12)
Predlogi in pobude Zupana

Zupan Damjan ANZELJ je povedal, da je mestna obdina prejela certifikat Mladim prijazna obdina terpoudaril, da so pred njimiveliki izzivi, da naredijo korake, ki OoOo pr"po=n"ni,8i OoOo hoteli leta 2026ta certifikat obnoviti.
Mestna obdina Murska Sobota je tudi finalistka >Zlatega kamna< v kategoriji ob6ina zdravja, karpomeni, da je uvrSdena med obdine, ki so prepoznale ldravie kot vrednoio in so v preteklem letu
izstopale po ukrepih oz. aktivnostih za izbolj5anje zdravja svolin prebivalcev.

S tem je bil izdrpan dnevni red 3. redne seje Mestnega sveta Mestne ob6ine Murska Sobota.
Predsedujodi se je svetnikom zahvalil za prisotnost in ob uri 18:50 uri sejo zakljudil. Seja je posneta
na magnetofonskitrak, ki se hrani v upravi Mestne obdine Murska sobota.

Murska Sobofa, dne 23. februarja 2023

Zapisnik sestavila:
Melita MATIS, univ. dipl. prav

dr. Timi cOMBOC
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